
 

 

 

Capelle aan den IJssel, 30 december 2021 

 

Betreft: Schriftelijke vragen Veiligheid Slotpark (art. 38 RvO)  

 

Geacht college, 

Voor de zomervakantie heeft de PvdA bij de afdeling Stadsbeheer aandacht gevraagd voor de 

veiligheid en uitstraling in het Slotpark. Wij constateerden recent dat er nog niets is verbeterd. Dat is 

voor ons aanleiding om de situatie opnieuw onder de aandacht te brengen en vragen te stellen. 

Specifiek maken wij ons zorgen over de bruggen in het Slotpark. Deze bruggen zijn niet voorzien van 

een hekwerk om te voorkomen dat bezoekers ongewild in het water terecht komen. Hierbij denken 

wij aan het risico van een stuurfout door een rolstoelgebruiker of kinderwagen die neergezet wordt, 

maar wegrijdt. Dit kan leiden tot gevaarlijke situaties voor bezoekers, die zichzelf daar niet uit 

kunnen redden. De PvdA vindt dat zorgelijk. 

1. Is het bij u bekend of kunt u nagaan of de afdeling Stadsbeer onze aandachtspunten met de 

portefeuillehouder heeft gedeeld? Zo ja, wat is hiervan de uitkomst?  

2. Waarom is er destijds voor gekozen om de bruggen niet te voorzien van een hekwerk?  

3. Is het college met ons van mening dat iedereen op een veilige manier gebruik moet kunnen 

maken van het Slotpark en dat de huidige situatie niet voldoet? 

4. Een van de bruggetjes is aan één kant voorzien van een noodhekwerk. Is het college met ons 

van mening dat het noodhekwerk afbreuk doet aan de uitstraling van het Slotpark? 

5. Wat gaat het college doen om de onder 3 en 4 beschreven problemen op te lossen en op 

welke termijn kan een oplossing worden verwacht? 

Wij hopen op uw medewerking om een spoedige oplossing te bewerkstelligen, zodat de problemen 

komend voorjaar zijn opgelost.  

Met vriendelijke groet, 

namens de fractie van de PvdA 

 

 

Sjoerd Geissler  

 

 

 

Bijlage: foto’s van de situatie in het Slotpark    



 

 


